
适用于Compatible with:

Sewing machine as lockstitch，Synchronous，Buried folder，Overlock，Interlock and double-needles
平缝机、同步机、埋夹机、包缝机、绷缝机、双针车

运用各种面料,皮革缝制牵引(10000+)
Using a variety of fabrics, leather sewation traction

DM万能电子拖轮安装使用说明书

万能电子拖轮
Universal Digital Puller

DM Universal Digital Puller Installation and Operation Manual

1、针距修改： 轻按设置键，针距数字闪烁，按 + 或 - 修改针距，数字越大，针距越大
Needle spacing modification: Lightly press the setting button, the needle spacing number will flash, press+or - to modify the needle 

spacing, the larger the number, the larger the needle spacing

2、功能选择： 长按设置键3秒后松开，屏幕会显示P 01等字样，按 + 或 - 选择功能，再次按设置键进入此功

能设置模式。
Function selection: Press and hold the setting button for 3 seconds, then release it. The screen will display words such as P 01. 

Press+or - to select the function, and press the setting button again to enter this function setting mode.

如果出现抬放压脚位置不准确，或跑一圈才停，可能是某个上下限位霍尔传感器失灵了。

If the position of lifting presser foot is inaccurate, or it stops after running for one lap, it may be that one of the upper and

 lower limit Hall sensors is out of order.

P23设置成ON，然后通过减号键抬放压脚，可以测试上下霍尔是否失效， 上霍尔有效，针距前会提示 ￣ ，下霍尔有

效则提示 ＿ 。

P23 is set to ON, and then the presser foot is lifted by the minus key to test whether the upper and lower Hall are invalid. 

When the upper hall is valid, it will prompt � before the needle distance, and when the lower hall is valid, it will prompt.

Fabric slip
面料打滑

Fabric wrinkle
面料起皱

Not fluent
过砍不顺

1、锁 紧 螺 丝

注 意 事 项 ： 如 遇 到 角 度 不 对 ， 可 以 调 整 支 架 角 度

Male and female needles



1、找出配件包里面的拖轮安装支架、安装板

盖板、配件包等。

2、用配件包里面的缝纫机专用英制螺丝拖轮安
装板固定在缝纫机上(螺丝锁紧前要先将拖轮摆
上去，确保安装板的位置够拖轮左右上下调节)

Install the puller mounting bracket, mounting plate cover, accessory package, 

etc. from the accessory package.
Fix the puller mounting plate onto the sewing machine using the English screws 

specifically designed for sewing machines in the accessory kit (before locking 

the screws, place the tugboat up first to ensure that the mounting plate is positioned

 enough for the tugboat to adjust left, right, up, and down)

4、锁紧螺丝，如遇到角度不对，可以调整支
架角度。

3、用M5*16内六角圆柱头螺丝将拖轮组件微锁
紧在安装板组件上，调整拖轮组件位置(轮子左
右居中于缝纫机压脚，上下位置轮子最下端接
触台面，弹簧压缩1mm左右)。
Use M5 * 16 hexagonal socket head screws to slightly lock the puller assembly onto the 

mounting plate assembly, and adjust the position of the puller assembly (the wheels 

are centered on the sewing machine presser foot on both sides, with the bottom of the 

wheel touching the table in the up and down positions, and the spring compressed by 

about 1mm).

Tighten the screws, and if the angle is incorrect, adjust the bracket angle.
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Interface diagram

Outlet

External encoder

No encoder

Lift and press your feet

Wire cutting signal

Foot Lift Up

Backstitch

Insert the female head male needle

Male and female needles

Male and female needles

Male and female needles

Insert the female head male needle

同步模式设置 (同步编码器或部分无编码器转接线才有同步功能)
Synchronization mode setting (only synchronous encoders or partially encoder free adapter cables have synchronization function)

2、 测分辨率：设置P 05，出现FBL，轻踩踏板，直到FBL字样变为针距。
Resolution measurement: Set P 05, FBL appears, lightly press the pedal until the FBL text changes to needle pitch.

3、 停针原点：设置P 06，出现yd-1，按抬压脚，让针自动定位到上停针， 也可以手轮拨动至上停针位置，按设置键，出现yd-2，然后轻踩
踏板(或者匀速转动手轮)，直到yd-2字样变为针距。
Stop needle origin: Set P 06, yd-1 appears, press the lifting foot to automatically position the needle to the upper stop needle position, or turn 
the handwheel to the upper stop needle position, press the setting button, yd-2 appears, then lightly press the pedal (or rotate the handwheel 
at a constant speed) until the yd-2 symbol changes to needle spacing.

4、 效果测试：拿模版夹白纸实际测试效果，同步效果满意，则结束，不满意可以微调同步偏移量。
Effect testing: Use a template to clip white paper and test the actual effect. If the synchronization effect is satisfactory, it ends. If not satisfied, 
you can adjust the synchronization offset.

5、 同步偏移：设置 P 07，按可以调整偏移脉冲量，同步模式下，电机启动早了，则调整为负数。电机启动晚了，则调整为正数。
Synchronous offset: Set P 07 and press to adjust the offset pulse. In synchronous mode, if the motor starts early, adjust it to a negative value. 
If the motor starts late, adjust it to a positive number.

1、 运行模式：设置P 02，调整至 F-21. 
Operation mode: Set P 02 and adjust to F-2
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